

## 卫理公会以萨迦守望者 16-22/12/2021

### 十二月第三个星期的祷告事项

#### 一、 家庭

##### 1. 基督徒家庭

- 愿上帝赐给基督徒父母有智慧晓得如何教养孩子走当行的道，使他们下一代在真理当中成长，成为上帝所喜悦的孩子。
- 愿圣灵做他们的引导者，指引他们如何在疫情时代中活出基督徒应有的敬虔。

##### 2. 从政者家庭

- 为着基督徒从政者的家庭祷告，祈求上帝赐给他们家人能够理解体谅家人在政治生涯上的辛苦，常常给他们鼓励和关爱。也祈求圣灵引导从政者晓得如何安排时间陪伴家人，并给予家人关爱。

#### 二、 教会

1. 愿上帝赐下智慧给我们，使我们晓得如何在疫情之下的圣诞节传扬佳音，使更多人能够认识主耶稣及祂所赐下的平安。

2. 祈求上帝赐给牧者和领袖们，有智慧关心被疫情困扰的弟兄姐妹，使他们靠着耶稣基督走出疫情下的阴影。

3. 愿上帝教导基督徒如何在疫情下的时代，继续为主做盐作光，使非信徒看到我们的不一样。

#### 三、 国家

##### 1. 为砂拉越 12 月 18 日的州选举祷告

- 为着来临的星期六祷告，愿圣灵带领感动每个选民都能够履行选民职责，重视自己手中的一票，积极参与选举。
- 为着选举日的天气祷告，愿上帝赐下美好的天气以及人民愿意遵守所设定的作业程序。
- 祷告整个选举能够在公正公义下顺利进行。

2. 愿上帝将爱浇灌在马来西亚，使马来西亚人民活出彼此相爱、包容、体谅的生活，打造一个和谐有爱的社会。

#### 四、 世界

1. 为着国际刑警祷告，愿上帝赐给他们敏锐的心，晓得如何侦破各种不同的罪案。也为着各国的刑警祷告，愿上帝赐给他们能够同心合一，不分彼此来保护世界各地人民的安全。

2. 为着联合国祷告，愿上帝赐给他们智慧晓得如何促进各国在国际法、国际安全、经济发展、社会进步、人权、公民自由、政治自由、民主及实现持久世界和平方面的合作。

## **Issachar Watchmen Methodist 16-22/12/2021**

### **Prayer Items for 3rd week of December**

#### **I. Family**

##### **1. Christian Families**

- May God grant wisdom to Christian parents to teach their children to walk in The Way, so that their next generation would grow up in the truth and become children that please God.
- May the Holy Spirit be their navigator, to guide them to live out Christian godliness in this Pandemic era.

##### **2. Politicians' Families**

- Pray for the families of Christian politicians, ask God to help their family members to be understanding and considerate towards the hardships they face in their political career, giving them encouragement and loving concern. Also pray that the Holy Spirit would guide the politicians in time management with their families and provide them with loving care.

#### **II. Church**

1. Pray for wisdom from God to help us declare and pass on the good news of Christmas during the Pandemic, so that more people may come to know our Lord Jesus and His Heavenly Peace.

2. Pray for the pastors and church leaders, that God bless them with wisdom to care for brothers and sisters who are troubled by the Pandemic, so that they can walk out of the shadow cast by the Pandemic by relying on Jesus.

3. May God teach Christians how to continue to be salt and light for the Lord in this Pandemic era, so that through us, non-believers can see that we are different.

#### **III. Country/Nation**

1. Pray for Sarawak State Election which falls on December 18, 2021

- We pray to God for this coming Saturday. Pray that the Holy Spirit guide and move every voter to fulfill their electoral duties, to value their voting rights and actively participate in the upcoming state election.
- Pray for the weather on election day. May God grant us beautiful weather and the citizens are willing to abide by the Standard Operating Procedures (SOP).
- Pray that the entire state election can proceed smoothly in a fair and just manner.
- May God pour His Love on Malaysia, so that Malaysians can live in a harmonious community, and be loving and considerate towards each other.

#### **IV. World**

1. Pray for International Police (Interpol). May God grant them a keen heart to know how to solve various crimes. Pray for Criminal Police across the globe, that God will give them the ability to unite as one to protect the safety of people all over the world regardless of origin.

2. Pray for United Nations. Pray that God grant them Wisdom to know how to promote cooperation amongst nations in International Law, International Security, Economic Development, Social Progress, Human Rights, Civil Liberties, Political Freedom, Democracy, and the realization of lasting World Peace.

## **Isakhar Pengawal Methodist 16-22/12/2021**

Doa minggu ketiga Disember

### **A. Keluarga**

#### **1. keluarga kristian**

- Moga Tuhan memberikan hikmat kepada ibu bapa yang beragama kritikan untuk mengajar anak-anak mereka berjalan dalam firman Tuhan supaya generasi muda akan selalu membesar dalam kebenaran dan menjadi anak yang menyenangkan Tuhan.
- Semoga Roh Kudus menjadi panduan mereka, membimbing mereka cara menjalani ibadah yang wajar dalam pandemik ini.

#### **2. Keluarga ahli politik**

- Berdoa untuk keluarga ahli politik, berdoa agar Tuhan memberi pemahaman kepada ahli keluarga supaya mereka memahami kesusahan mereka dalam kerjaya politik mereka, dan sering memberi galakkan dan kasih kepada mereka. Berdoa agar Roh Kudus membimbing ahli politik cara meluangkan masa dengan ahli keluarga dan memberi kasih sayang kepada ahli keluarga

### **B. Gereja**

1.Semoga Tuhan memberi kita kebijaksanaan untuk mengetahui cara untuk menyebarkan firman Krismas bawah keadaan pandemik supaya lebih ramai orang dapat mengetahui keamanan Yesus.

2.Berdoa agar Tuhan akan memberi pendeta dan pemimpin kebijaksanaan untuk menjaga saudara-saudari mereka yang hidup dalam wabak supaya mereka dapat keluar dari naungan wabak dengan Yesus Kristus.

3.Semoga Tuhan mengajar para Kristian cara untuk terus menjadi garam untuk Tuhan dalam era pasca pandemik supaya orang yang tidak percaya dapat melihat perbezaan kita.

### **C. Negara**

#### **1.Doakan pilihan raya di Sarawak pada 18 Disember**

- Berdoa untuk Sabtu yang akan datang, mohon Tuhan memimpin setiap pengundi melaksanakan tanggungjawab mereka, mementingkan undi di tangan masing-masing dengan mengambil bahagian secara aktif dalam pilihan raya.
- Berdoa untuk cuaca pada hari pilihan raya, semoga Tuhan memberikan cuaca yang baik dan pengundi bersedia untuk mengikuti prosedur operasi (SOP) yang ditetapkan
- Berdoa agar pilihan raya diadakan secara adil.

2.Semoga Tuhan mencurahkan rasa cinta di Malaysia supaya rakyat Malaysia dapat menjalani kehidupan yang penuh kasih sayang, toleransi dan persefahaman antara satu sama lain dan mewujudkan masyarakat yang harmoni dan penyayang.

### **D. Dunia**

1.Berdoa untuk Interpol, semoga Tuhan memberi mereka hati yang tajam untuk menyelesaikan pelbagai jenis kejahatan yang berlaku. Berdoa untuk Interpol dari semua negara dan wilayah, semoga Tuhan memberi mereka hati yang bersatu untuk melindungi keselamatan orang ramai di seluruh dunia.

2. Berdoa untuk Pertubuhan Bangsa-bangsa Bersatu, semoga Tuhan memberi mereka kebijaksanaan dalam menggalakkan kerjasama antara negara-negara dalam undang-undang antarabangsa, keselamatan antarabangsa, pembangunan ekonomi, kemajuan masyarakat, hak asasi manusia, kebebasan sivik, kebebasan politik, demokrasi dan pencapaian keamanan dunia yang berkekalan.